身延山大学

仏教学部紀要

第22号

身延山大学 仏教学部 2021

身延山大学仏教学部紀要 第二十二号 目

[論 文]

次

| 実 之 坤 亨 (1) (17) 三 | | | 金 炳 | 谷 行 |
|---------------------------------|---|---|-----|--------|
| | 実 | 之 | | 亨 |
| | : | : | | : |
| (1) | | | : | : |

木 谷 炳 行 亨

執

筆

者

金 庵

博 之 坤 (本学非常勤講師·静岡福祉大学准教授 (本学日蓮学専攻特任教授) (本学日蓮学専攻教授)

楢 伊

東

久

実

(本学福祉学専攻教授)

令和三年十月十三日 身延山大学仏教学部紀要 発 行

第二十二号 行 者

発

印刷·製本

池 Щ

喜 上 房 佛 要

書 林 靖

電話(五五六一六二一〇一〇七山梨県南巨摩郡身延町身延三五六七〒四〇九二五九七 身延山大学仏教学部

発

行

©2021. MINOBUSAN UNIVERSITY Printed in Japan

Bulletin of Faculty of Buddhism, Minobusan University

No. 22 2021

Contents

[Article]

Dissemination of the Great Teachings of Buddhism after the Fifth Period of 500 Years Following the Demise of Sakyamuni Buddha: Considering the *Senjisho* in the *Enzanrokuge* Gyoko OTANI

[Translation]

An Annotated Japanese Translation of Regarding "Dependent Arising in Buddhism" by Saint Nichiren by Kim Dong-hwa (1)

Byungkon KIM

[Research notes]

Outcomes and Problems Revealed through Self-evaluation during the Two-year Legally Required Training for a Care Manager

Hiroyuki NARAKI

Storytelling Sessions with an Emphasis on Utterances for Learning Japanese: Focusing on Storytelling by Children

Kumi ITO

Published by

FACULTY OF BUDDHISM MINOBUSAN UNIVERSITY

3567 Minobu, Minamikoma, Yamanashi 409-2597, JAPAN